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Pöytäkirja

Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry:n hallituksen kokous SIKH42/2022

Aika: tiistaina 29.11.2022, kello 18.00

Paikka: Maarintie 8, 02150 Espoo

Läsnäolijat:

Puheenjohtaja Mikko Suhonen

Rahastonhoitaja Esko Väänänen

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Melisa Dönmez

Fuksitoimikunnan puheenjohtajan adjutantti Eveliina Ahonen

Hovineuvos Eero Ketonen

Hyvinvointimestari Sofia Öhman

ISOvastaava Salla Lyytikäinen

Opintomestari Iikka Huttu

Teknologiamestari Ilari Ojakorpi

Ulkomestari Heidi Mäkitalo (poistui kohdassa 8)

Poissa:

Sihteeri Emilia Kortelainen
Hovimestari Sakke Kangas
Yrityssuhdemestari Tommi Oinonen (etänä)

Muut:

Santeri Huhtala (saapui kohdassa 8)

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 18.18.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja hallituksen jäsenistä oli paikalla 10/13. Todettiin

kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi sellaisenaan.

4. Edellisten pöytäkirjojen hyväksyminen

Hyväksyttiin pöytäkirja 41/22.
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5. Ilmoitusasiat

Kädet saattaa täristä - neljän päivän putki näkyy.

Pikojoulu tulee.

Otacruise oli.

AS vujuil oli kivaa.

Sakke on kertaamassa.

Ensilumi on maassa - ensilumet oli myös.

KTH maininnut yhteistyöstä, jee :)

6. Toimikunnat ja tulevat tapahtumat

Puheenjohtaja: Joulukortteja edistetty.

Rahteeri:

Rahastonhoitaja: Ei uusia kuulumisia.

Sihteeri: Ei uusia kuulumisia.

FTMK: Otacruisessa käyty.

ISOvastaava: ITMK kokous oli viime viikolla.

HVTMK: Liikuntavuorossa huomattu sulkiksen vetävän puoleensa -> tästä ideaa ensi

vuodelle ehdotettu. Toimarisauna oli.

OPTMK: Hallopedhaku loppuu, toimikunnan virkistys oli. Vikaa opetreffiä pitäs tehä.

Toimikunta virkistyi perjantaina

OTMK: PikoJoulea valmisteltu.

TTMK: Ei kuulumisia.

UTMK: Jomo Otacruisesta, vietetty hyvää terveellistä elämää. Viime viikolla oli ELEC

International Food Night mikä oli menestys (mutta en itse päässyt paikalle koska

korona). Tänä sunnuntaina ELEC Farewell Sauna.

YTMK: Yritysbrunssi oli, meni tosi hyvin. Seuraavaksi testamentin kirjoittelua.

7. Hallintoasiat

Ei uusia jäsenhakemuksia.



SIKH42/2022 Pöytäkirja Sivu 3/3

Kutsu skillan vujuille. Laitetaan eteenpäin ensi vuoden hallitukselle.

8. Talousasiat

Hyväksyttiin liitteen 8.1 mukaiset laskut ja raha-anomukset.

Keskusteltiin SIK-hymnin studioversion (CD-levy) hankinnan tukemisesta. Päätettiin

viedä asia ensi vuoden hallitukselle budjetointiin.

Päätettiin antaa budjettia Sössö-Sammakko merkeille 300e.

9. Muut esille tulevat asiat

Kiltikselle tullaan kuvaamaan 1.12. Ilmoitetaan asiasta kiltalaisille.

Sofia hoitaa hallituskuvan teettämisen.

Juteltiin  KAH-astioista (130 kpl).

Keskusteltiin Mobilepayn paremmasta maksuominaisuudesta. Esko selvittää asiaa.

10. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään maanantaina 5.12. klo 18.00.

11. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.33.

Pöytäkirjan vakuudeksi

___________________                                            ___________________

Mikko Suhonen                                                         Sofia Öhman

Puheenjohtaja                                                           Sihteeri


